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Rada Miasta Poręba 

RM.0002.0002.2024 

Protokół nr II/2024 

II Sesja w dniu 24 czerwca 2024r. 
Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2024r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:17 
tego samego dnia. 
Miejsce: Obrady II sesji Rady Miasta odbyły się w budynku Miejskiego Ośrodka 

Kultury w Porębie, w Sali Konferencyjnej. 

Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 
Numery podjętych uchwał: II/11/24 – II/29/24 
Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 
2. Raport o stanie Miasta Poręba w 2023 roku; 

3. Uchwała nr 4200/VI/89/2024 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach z dnia 26 kwietnia 2024 r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręba sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego; 

4. Uchwała nr 4200/VI/96/2024 z dnia 23 maja 2024 r. VI Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Poręba; 

5. Opinia klubu „Jedność i Przyszłość”; 

6. Imienne wykazy głosowania radnych; 
7. Uchwały od nr II/11/24 – II/29/24. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Robert Bijak 
3. Wioletta Drabek 
4. Lucyna Dziechciarz 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Kamil Janikowski 
7. Elżbieta Kołodziej 
8. Mariusz Kołton 
9. Jolanta Łakomska 
10. Jarosław Machura 
11. Paweł Mazur 
12. Mariola Pałasz 
13. Aleksandra Sadowska 
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14. Tomasz Stefan 
15. Marek Wystrychowski 

 

Lista obecności gości: 

1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra.  

2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

4. Mecenas Michał Szachnitowski.  

5. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych. 

6. Kierownik Świetlicy Środowiskowej w Porębie Edyta Lora-Bijak. 

7. Przedstawiciel Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Izabela 

Skiba. 

8. Kierownik Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Porębie 

Joanna Pelińska. 

9. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie 

Tomasz Turek. 

10.  Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Rafał 

Nowak. 

11.  Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba. 

12.  Kierownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Kowalska. 

13.  Inspektor Referatu Urzędu Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich Jakub 

Drabek. 

14.  Inspektor Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Tomasz 

Wawrzynkiewicz. 

15.  Podinspektor Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Klaudia 

Kratochwil. 

16.  Inspektor Referatu ds. Oświaty Justyna Brzozowska. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła obrady II sesji Rady 

Miasta Poręba IX kadencji w dniu 24 czerwca 2024 r. o godz. 900, powitała 

uczestniczących w sesji radnych, Burmistrza Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, 

kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta 

oraz mieszkańców. 

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na 

moment otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu II Sesji Rady Miasta na dzień 24 czerwca 2024 

roku radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z I sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Raport o stanie Miasta Poręba w 2023 roku – debata. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) udzielenia Burmistrzowi Miasta Poręba wotum zaufania. 
b) sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 
Poręba za 2023 rok. 
c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Poręba z tytułu wykonania budżetu za 
2023 rok. 
d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na II półrocze 2024 roku. 
e) ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Miasta Poręba. 
f) uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba z dnia 25 lutego 2019r. w 
sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych Radnych 
Miasta Poręba. 
g) zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Miasta Poręba. 
h) zmiany uchwały nr VIII/88/19 Rady Miasta Poręba z dnia 24 czerwca 2019 r. w 
sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 
zmienionej uchwałą nr IX/93/19 Rady Miasta Poręba z dnia 26 sierpnia 2019 r. oraz 
uchwałą nr XXV/268/21 Rady Miasta Poręba z dnia 29 marca 2021 r.  
i) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w 
formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz odstąpienia od żądania 
zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach wieloletniego rządowego 
programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
j) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku osób 
bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 
k) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy. 
l) zmiany uchwały nr XXVII/283/21 Rady Miasta Poręba z dnia 28 czerwca 2021 r. w 
sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Poręba. 
m) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 
rozwoju miasta Poręba 2024+, w tym trybu konsultacji. 
n) aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta Poręba oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta 
Poręba. 
o) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poręba na rok 2024. 
p) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Porębie za 2023 rok. 
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7. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 

porządku obrad. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Robert Bijak – zgłosił 

wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 1 projektu uchwały:  

1. Projekt uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Poręba 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Miasta 
Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba – zgłosił wniosek formalny o wycofanie z 
porządku obrad 1 projektu uchwały: 

1. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Poręba na rok 2024 

Burmistrz Miasta Poręba zgłosił również wniosek formalny o dodanie do porządku 
obrad 3 projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LIX/595/23 Rady Miasta Poręba 
z dnia 18 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 
2024 rok 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok; 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Poręba na lata 2024-2031. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Poręba na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 
LIX/595/23 Rady Miasta Poręba z dnia 18 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Poręba na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Poręba na 2024 rok oraz projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
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Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w 
porządku obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr: 4.p., 4.r., 4.s., 4.t. 

Porządek obrad po zmianach: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z I sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Raport o stanie Miasta Poręba w 2023 roku – debata. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) udzielenia Burmistrzowi Miasta Poręba wotum zaufania. 
b) sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 
Poręba za 2023 rok. 
c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Poręba z tytułu wykonania budżetu za 
2023 rok. 
d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na II półrocze 2024 roku. 
e) ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Miasta Poręba. 
f) uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba z dnia 25 lutego 2019r. w 
sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych Radnych 
Miasta Poręba. 
g) zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Miasta Poręba. 
h) zmiany uchwały nr VIII/88/19 Rady Miasta Poręba z dnia 24 czerwca 2019 r. w 
sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 
zmienionej uchwałą nr IX/93/19 Rady Miasta Poręba z dnia 26 sierpnia 2019 r. oraz 
uchwałą nr XXV/268/21 Rady Miasta Poręba z dnia 29 marca 2021 r.  
i) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w 
formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz odstąpienia od żądania 
zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach wieloletniego rządowego 
programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
j) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku osób 
bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 
k) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy. 
l) zmiany uchwały nr XXVII/283/21 Rady Miasta Poręba z dnia 28 czerwca 2021 r. w 
sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Poręba. 
m) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 
rozwoju miasta Poręba 2024+, w tym trybu konsultacji. 
n) aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta Poręba oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta 
Poręba. 
o) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Porębie za 2023 rok. 
p) skargi na Burmistrza Miasta Poręba 



Strona 7 z 31 

 

r) zmiany Uchwały nr LIX/595/23 Rady Miasta Poręba z dnia 18 grudnia 2023 roku w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2024 rok 
s) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok. 

t) zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031. 

7. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie sesji. 

 
2. Zatwierdzenie protokołu z I sesji Rady Miasta Poręba 
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z I Sesji 
Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 6 maja 2024 roku został przesłany 
radnym drogą elektroniczną w dniu 7 czerwca 2024r., a także był wyłożony w Biurze 
Obsługi Rady Miasta. Przewodnicząca poinformowała, że w związku z uwagami do 
protokołu, które zostały uwzględnione, protokół został ponownie wysłany w dniu 13 
czerwca 2024r. 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z I sesji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, 
Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Tomasz Stefan 
 
 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
 

Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do sprawozdania. 

Radny Jarosław Machura zadał następujące pytania: 

• Czego dotyczyło spotkanie z 7 maja z Firmą IntraCOM? 
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Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: 
współpracujemy z tą firmą w zakresie monitoringu miasta, chodziło o 
jego rozszerzenie w okolicy wiat śmietnikowych.  
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:11:22). 
 

• W jakiej spawie odbyły się spotkania w dniu 7 maja z Kierownikiem 
Regionu GDDKiA Sebastianem Pionką oraz Prezesem MPWiK Tomaszem 
Turkiem? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Dobra 
współpraca z Panem Sebastianem Pionką trwa od wielu lat, tym razem 
chodziło o zapisy w umowie dotyczące nieodpłatnego przekazania dla 
gminy kilkudziesięciu betonowych elementów zaporowych. Zostały one 
przetransportowane na teren spółki MPWiK, następnie będą 
usytułowane na placach zabaw i skrzyżowaniach dróg. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:12:25). 

• Czego dotyczyło spotkanie z przedstawicielami firmy Mizawa w dniu 9 
maja? 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra w danym momencie nie mógł 
sobie przypomnieć tematyki w/w spotkania. 

• Czego dotyczyła wizja na ul. Przemysłowej w dniu 10 maja? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Wizja  
dotyczyła zakończenia inwestycji w tym rejonie. Ulica Przemysłowa 
otrzyma nową nawierzchnię na odcinku sąsiadującym z Agorą oraz 
terenem Spółdzielni Mieszkaniowej. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:15:18). 

• Czego dotyczyło spotkanie w dniu 20 maja? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Było to 
spotkanie z panią prowadzącą żłobek w budynku gminnym w sprawie 
instalacji ogrzewania gazowego. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:16:36). 

• Czego dotyczyło spotkanie z prezesem SIM w dniu 23 maja? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Spotkanie 
dotyczyło dróg o różnym stanie prawnym, od ul. Wojska Polskiego do 
boiska sportowego - teren planowanej inwestycji SIM Zagłębie Sp. z 
o.o. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:17:31). 
 

• Spotkanie w dniu 27 maja w sprawie transportu publicznego. 
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Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra poinformował, iż było to ważne 
spotkanie, które zaowocowało obniżeniem stawki za wozokilometr do 
11 zł. Do końca 2024 roku będzie obowiązywał bezpłatny przejazd 
komunikacja miejską. Omówiono też plany powstania dodatkowych 
przystanków autobusowych. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:20:46). 
 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra uzupełnił sprawozdanie międzysesyjne: 

• 17.06.2024r. – udział w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
oraz Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, a także 
udział w zgromadzeniu zwyczajnym SIM Zagłębie Sp. z o.o.; 

• 18.06.2024r. – udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska oraz w zakończeniu roku 
szkolnego w Przedszkolu przy SP2, udział w rozdaniu grantów przez 
Centrum Inicjatyw Lokalnych oraz w koncercie kończącym rok edukacji 
kulturalnej dzieci i młodzieży; 

• 20.06.2024r. – udział w zgromadzeniu ogólnym Śląskiego Związku Gmin 
i Powiatów; 

• 21.06.2024r. – udział w zakończeniu roku szkolnego w SP1 oraz SP2. 

 

4. Raport o stanie Miasta Poręba w 2023 roku - debata 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, iż w dniu 21 maja 2024r. Burmistrz 

Miasta Poręba na podstawie art. 28aa. ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 

przedłożył w terminie Raport o stanie Miasta Poręba w 2023 roku oraz zachęciła do 

dyskusji w tej sprawie. 

 

Głos zabrała Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran, która przedstawiła tematykę 

raportu o stanie Gminy. Powiedziała, iż będzie prosiła kolejne osoby o omawianie 

poszczególnych tematów. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:32:28). 

 

Głos zabrał Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej 

Rafał Nowak, który omówił informację o stanie mienia komunalnego. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:34:45). 

 

Następnie głos zabrała podinspektor Referatu NiGK Klaudia Kratochwil, która 

przedstawiła informację o realizacji polityk i strategii związanych z planowaniem 

przestrzennym 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:39:03). 
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Inspektor referatu NiGK Tomasz Wawrzynkiewicz omówił publiczny transport 

zbiorowy. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:41:20). 

 

Glos zabrał Prezes MPWiK Tomasz Turek, który omówił gospodarkę komunalną i 

wodociągowo- kanalizacyjną. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:43:22). 

 

Kolejne zagadnienie, czyli gospodarkę odpadami komunalnymi oraz ochronę 

środowiska, omówiła Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:51:29). 

 

Następnie poproszono Inspektor ds. Oświaty Justynę Brzozowską o przedstawienie 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz programu 

przeciwdziałania narkomanii. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:54:18). 

 

Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Porębie Agnieszka 

Ajchenlaub przedstawiła program wspierania rodziny. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:58:30). 

 

Inspektor ds. Oświaty Justyna Brzozowska omówiła zagadnienia związane z oświatą i 

edukacją.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:03:24). 

 

Kierownik Świetlicy Środowiskowej Edyta Lora-Bijak omówiła działalność tejże 

placówki. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:16:20). 

 

Następnie Przedstawiciel Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Izabela Skiba 

przedstawiła informacje na temat kosztów funkcjonowania placówek oświatowych. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:20:31). 

 

Kierownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Kowalska przedstawiła  

gospodarkę niskoemisyjną, tj. program Czyste Powietrze i projekt LIFE Śląskie - 

Przywracamy Błękit. Następnie omówiła program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w 2023 roku, a także informację o finansowaniu w ramach środków 

pomocowych. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:25:53). 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych przedstawił informacje 

na temat aktywności obywatelskiej (MOK, MBP, Pracownia Internetowa ORANGE). 
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Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:36:06). 

 

Temat bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej został zreferowany przez 

Inspektora Referatu Urzędu Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich Jakuba Drabka. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:38:13). 

 

Kierownik SPZOZ Joanna Pelińska omówiła temat opieki zdrowotnej. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:41:00). 

  

Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran przedstawiła informację o inwestycjach 

rozpoczętych oraz zakończonych. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:44:43). 

 

Podinspektor Biura Rady Miasta Poręba Anna Winczakiewicz omówiła funkcjonowanie 

Biura Rady w 2023.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:47:02). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta podziękowała za przedstawienie raportu o stanie 

miasta. Przewodnicząca zapytała, czy Radni chcą zabrać głos w dyskusji.   

 

Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska, która zadała następujące pytania: 
 

• Czy gmina nie udzieliła żadnych poręczeń ani gwarancji w 2023 roku? Była 
podejmowana taka uchwała. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha: W 2023 roku było 
uchwalone  tylko takie upoważnienie, natomiast poręczenie będzie udzielane w 
bieżącym roku budżetowym. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:52:48). 

• Jakie są wpływy z tytułu opłaty za odbiór i zagospodarowanie odpadów 
komunalnych?  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:57:03). 

• Kto wykonuje usługi obce? (w odniesieniu do rozdziału - oczyszczanie miast i 
wsi). 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha: Usługi te 
wykonuje MPWiK będące spółką prawa handlowego. Przygotowując raport z 
opisem budżetu w następujący sposób: dział – rozdział – grupa wydatków. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:01:23). 
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• Czy Eko-doradca z projektu „LIFE-Przewracamy Błękit” był zatrudniony przez 
cały rok? Czy jest on dostępny każdego dnia dla mieszkańców w godzinach 
pracy urzędu? 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha: Eko-doradca jest 
zatrudniony w ramach programu finansowanego w 95% z środków unijnych. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:06:42). 

• Czemu spółka MPGKiM jest wykazana w informacji o stanie mienia 
komunalnego, skoro na posiedzeniu komisji poinformowano, iż tej spółki już 
nie ma? 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha: Na komisji 
mówiono, że jest złożony wniosek do KRS o wykreślenie spółki. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:07:31). 

• Jakie poniesiono wydatki na dopłaty do MPWiK? 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha: dopłaty 
przekazywane są spółce na podstawie uchwały Burmistrza na wniosek rady 
Nadzorczej oraz zabezpieczonego planu. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:08:58). 

 
• Dlaczego nie zostały wykryte przypadki podpięć do kanalizacji deszczowej przy 

ul. Pędzicha? Skutkowało to wysokimi kosztami związanymi z usuwaniem 
wycieku nieczystości płynnych i zajęciem pasa ruchu, a także koniecznością 
budowy chodnika – inwestycja w terenie należącym do GDDKiA (zarzut 
niegospodarności). 
 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Są to koszty 
porządkowania zaniedbań trwających przez dziesięciolecia. Regulujemy stan 
prawny tych instalacji. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:12:35). 

 
• Kiedy zostanie przekazana odpowiedź na interpelację w sprawie schroniska 

„Psia Kostka”? 

Odpowiedzi udzielił Prezes MPWiK Tomasz Turek: część materiałów została 
zabezpieczona przez prokuraturę w Zawierciu, dokumentacja jest potrzebna 
do udzielenia pełnej informacji. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:15:44). 

 
 
Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra w sprawie planów ograniczenia 
liczby punktów sprzedaży alkoholu w mieście (ogromne koszty społeczne). 
 
Radna Jolanta Łakomska poruszyła temat opieki zdrowotnej w mieście. Zapytała 
Kierownik SPZOZ, czy ilość lekarzy w przychodni jest wystarczająca. 
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Kierownik SPZOZ Joanna Pelińska powiedziała, że w poradni jest zapewniona 
odpowiednia opieka zdrowotna oraz omówiła procedurę przyjmowania pacjentów. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:22:21). 

Radny Jarosław Machura zapytał, na jakim etapie jest pozyskanie dofinansowania do 
zakupu samochodu dla OSP. 

Odpowiedzi udzielił Inspektor Referatu Urzędu Stanu Cywilnego i Spraw 
Obywatelskich Jakub Drabek: Zostały złożone wnioski o dofinansowanie, zakup 
powinien odbyć się w tym roku. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha dodała, iż na 
kolejnej sesji będzie zabezpieczony wkład własny gminy na ten cel. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:28:28). 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała za udział w dyskusji. Poinformowała, że 
Mieszkańcy nie zgłosili się do debaty w trybie art. 28aa ust. 6 ust. 7 oraz ust. 8 
ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 

Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie sprawdzono quorum. Przewodnicząca Rady powiedziała, że w obradach 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 
a) udzielenia Burmistrzowi Miasta Poręba wotum zaufania 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba poinformowała, iż po zapoznaniu się z Raportem 

o stanie Miasta Poręba w 2023 rok radni będą głosować projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Poręba wotum zaufania. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Poręba wotum zaufania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
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Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jarosław Machura, Paweł Mazur, 
Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
PRZECIW (2) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Stefan 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/11/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Miasta Poręba za 2023 rok 
 

Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej poinformowała, że radni będą głosować projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Miasta Poręba za 2023 rok, ale najpierw Wiceprzewodniczący 

Rady Miasta Poręba Krzysztof Hamerlik odczytał Uchwałę nr 4200/VI/89/2024 VI 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 26 

kwietnia 2024 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręba 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 15 maja 2024 roku 

Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Poręba za 2023 rok wraz z opinią Komisji o wykonaniu budżetu 

Miasta Poręba za 2023 rok. W dniu 23 maja 2024 roku wpłynęła pozytywna opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, która wraz z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Poręba Ryszardowi Spyrze absolutorium 

została przesłana radnym drogą elektroniczną w dniu 29 maja 2024r. Uchwała wraz z 

opinią Komisji, a także opinia RIO zostały udostępnione na stronie internetowej 

urzędu w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Przewodnicząca poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Poręba Krzysztofa 

Hamerlika o odczytanie uchwały nr 4200/VI/96/2024 z dnia 23 maja 2024 r VI 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Poręba. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, iż przedstawiciele klubów mogą 

odczytać swoje opinie. 
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Przewodniczący Klubu „Jedność i Przyszłość” radny Mariusz Kołton przedstawił opinię 

klubu. (Opinia klubu „Jedność i Przyszłość” stanowi załącznik do protokołu.) 

 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Poręba za 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jarosław Machura, Paweł Mazur, 
Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Tomasz Stefan 
 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/12/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Poręba z tytułu wykonania 
budżetu za 2023 rok 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt ma ścisły związek z poprzednią 
uchwałą, był omawiany na komisjach stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Poręba z 
tytułu wykonania budżetu za 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jarosław Machura, Paweł Mazur, 
Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
PRZECIW (2) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Stefan 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/13/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

W związku z udzieleniem absolutorium Przewodnicząca pogratulowała Burmistrzowi 

Miasta oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miasta. 

Burmistrz Miasta Poręba podziękował za udzielenie absolutorium i pozytywną ocenę. 

Podziękował również Pani Skarbnik, a także wszystkim pracownikom Urzędu oraz 

osobom zatrudnionym w jednostkach organizacyjnych. Burmistrz Miasta Poręba 

podziękował również Wysokiej Radzie za współpracę. 

Przewodnicząca wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Miasta wręczyli kwiaty 

Burmistrzowi Miasta Poręba oraz Skarbnik Miasta Poręba. 

 
d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na II półrocze 2024 
roku 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na II 
półrocze 2024 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 



Strona 17 z 31 

 

Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/14/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
e) ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Miasta 
Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia 
Burmistrza Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Paweł Mazur, 
Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
PRZECIW (1) 
Jarosław Machura 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wioletta Drabek, Tomasz Stefan 
 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/15/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
f) uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba z dnia 25 lutego 
2019r. w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 
służbowych Radnych Miasta Poręba 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba z 
dnia 25 lutego 2019r. w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 
służbowych Radnych Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/16/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
g) zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Miasta Poręba 
 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska. Powiedziała, że nowa uchwała w sprawie diet 
jest powieleniem wcześniejszej, bez pytania radnych o to, czy chcieliby coś zmienić. 
Wniosła o wykreślenie punktu drugiego uchwały, który wg Radnej nosi znamiona 
korupcji, ponieważ Radna uważa, że Przewodnicząca nie traktuje radnych na równi, 
dzieli Radę zamiast ją scalać. Radni z Klubu „Wszystko dla Poręby” należą tylko do 
jednej komisji, mimo złożenia propozycji udziału w dwóch komisjach. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:07:36). 

Głos zabrał Radca Prawny Michał Szachnitowski, powiedział, że radna ma 

najprawdopodobniej na myśli §2 ust. 2 projektu uchwały mówiący o zwiększeniu 
diety o 8% za udział w drugiej komisji. Jest to zapis stosowany na terenie gminy od 
lat. Nie można tu mówić o powiązaniu politycznym.  
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Radna Jolanta Łakomska powiedziała, że czterech radnych klubu „Wszystko dla 
Poręby” wyraziło chęć bycia członkami dwóch komisji , jednak nie otrzymało takiej 
propozycji. Zdaniem Radnej Przewodnicząca tak zorganizowała pracę Rady, że 
zgodnie z prawem działa przeciwko niemu. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:11:09). 
 
Radca Prawny Michał Szachnitowski zauważył, że Radna przyznała, iż zapisy uchwały 
są zgodne z prawem. Dieta nie jest wynagrodzeniem, a stanowi zwrot kosztów. Nie 
są więc kwestionowane zapisy uchwały, tylko kwestie podziału radnych na komisje.  
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:13:11) 

Radna Jolanta Łakomska odpowiedziała, że kwestionuje zapisy, ponieważ 

Przewodnicząca jest stronnicza. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, iż decyzje nie są podejmowane przez nią 
indywidualnie, ale przez całą Radę Miasta. Są przypadki, gdzie radni z innych klubów 
należą do jednej komisji. W przeszłości zachęcano radnych do wspólnych działań, ale 
reakcja była tylko ze strony Radnego Jarosława Machury. Przewodnicząca 
powiedziała, iż kolejna kadencja zaczyna się od kłótni.  
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:14:49). 
 
Radca Prawny Michał Szachnitowski powiedział, że spór nie jest związany z treścią 
projektu uchwały, a radni mieli narzędzia, żeby ten stan rzeczy w zakresie podziału 
komisji zmienić. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:20:17). 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady 
Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, 
Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
PRZECIW (4) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Tomasz Stefan 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/17/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 
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h) zmiany uchwały nr VIII/88/19 Rady Miasta Poręba z dnia 24 czerwca 
2019 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania zmienionej uchwałą 
nr IX/93/19 Rady Miasta Poręba z dnia 26 sierpnia 2019 r. oraz uchwałą 
nr XXV/268/21 Rady Miasta Poręba z dnia 29 marca 2021 r. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/88/19 Rady Miasta Poręba z 
dnia 24 czerwca 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 
również trybu ich pobierania zmienionej uchwałą nr IX/93/19 Rady Miasta Poręba z 
dnia 26 sierpnia 2019 r. oraz uchwałą nr XXV/268/21 Rady Miasta Poręba z dnia 29 
marca 2021 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/18/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
i) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz 
odstąpienia od żądania zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 
w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” 
na lata 2024-2028 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz 
odstąpienia od żądania zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/19/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
j) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
schronisku osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z 
usługami opiekuńczymi 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w schronisku osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z 
usługami opiekuńczymi.  
 
Wyniki głosowania 
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ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/20/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
k) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 
kolejnych umów dzierżawy 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/21/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

l) zmiany uchwały nr XXVII/283/21 Rady Miasta Poręba z dnia 28 czerwca 
2021 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
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skład mieszkaniowego zasobu Gminy Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/283/21 Rady Miasta Poręba z 
dnia 28 czerwca 2021 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/22/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
m) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 
Strategii rozwoju miasta Poręba 2024+, w tym trybu konsultacji 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu Strategii rozwoju miasta Poręba 2024+, w tym trybu 
konsultacji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/23/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
n) aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Poręba oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Poręba oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/24/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

o) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Porębie za 2023 rok 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Porębie za 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/25/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

p) skargi na Burmistrza Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 

20.06.2024r. 

 

Podinspektor Referatu NiGK Klaudia Kratochwil omówiła uzasadnienie projektu 

uchwały. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:31:38). 
 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jarosław Machura, Paweł Mazur, 
Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Tomasz Stefan 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/26/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

r) zmiany Uchwały nr LIX/595/23 Rady Miasta Poręba z dnia 18 grudnia 

2023 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2024 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 20.06.2024r. 

 

Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha omówiła projekt uchwały. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:38:51). 
 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LIX/595/23 Rady Miasta Poręba z 
dnia 18 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2024 
rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/27/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 
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s) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 20.06.2024r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jarosław Machura, 
Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz Stefan, Marek 
Wystrychowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jolanta Łakomska 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/28/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

t) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-

2031 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 20.06.2024r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radna Jolanta Łakomska poprosiła o ponowne omówienie projektu uchwały.  

 

Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha poprosiła o konkretne pytania z uwagi na 

dużą ilość zmian. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:42:09). 
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Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba 
na lata 2024-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elzbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jarosław Machura, 
Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz Stefan, Marek 
Wystrychowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jolanta Łakomska 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod II/29/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

 

6. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie 

swoich interpelacji i zapytań.  

Interpelację przedstawili: 

1. Radny Jarosław Machura w sprawie zlikwidowania nierówności na ul. Krótkiej 
oraz przycięcia gałęzi w ciągu ul. Ludowej. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:45:18); 
 

2. Radna Wioletta Drabek w sprawie zamontowania lustra na skrzyżowaniu ul. 
Wolności i Nowowiejskiej, wykoszenie traw i zarośli przy ul. Wolności,  
odszukanie właścicieli zaniedbanych posesji przy w/w ulicy oraz zainstalowanie 
lamp oświetleniowych przy ul. Nowowiejskiej. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:46:01); 
 

3. Radna Aleksandra Sadowska w sprawie przycięcia trawy przy prywatnej 
posesji przy zjeździe na Dziechciarzach. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:47:43); 
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4. Radny Paweł Mazur w imieniu Klubu „Pozytywna Inicjatywa” w sprawie 
uzupełnienia nawierzchni asfaltowej na ul. Modrzewiowej, odświeżenie ławek 
należących do zasobu gminy, oczyszczenie terenów przy pojemnikach 
Polskiego Czerwonego Krzyża oraz oczyszczenie klatek dla jeży znajdujących 
się na terenie miasta. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 03:48:23). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje przekazać drogą elektroniczną 
na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową złożyć w siedzibie 
Urzędu Miasta Poręba. 

 

7. Sprawy różne 

 

Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję, jaka wpłynęła do 

Rady Miasta: 

W dniu 13 maja 2024 roku: 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Poręba z dnia 13 maja 2024r. (sygn. RKPE 
1650) 
 
W dniu 15 maja 2024 roku: 
- wpłynęła uchwała Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Poręba za 2023 rok wraz z opinią Komisji o wykonaniu budżetu 
Miasta Poręba za 2023 rok. 
 
W dniu 11 czerwca 2024 roku: 
- wpłynęło pismo od Rady Seniorów Miasta Poręba z dnia 11 czerwca 2024r. (sygn. 
RKP 1585) w sprawie zamontowania tablicy ogłoszeń 
- wpłynęło pismo od Rady Seniorów Miasta Poręba z dnia 11 czerwca 2024r. (sygn. 
RKP 1586) w sprawie zamontowania skrzynki w budynku MOK. 
 
W dniu 19 czerwca 2024 roku: 
- wpłynął raport za 2023r. z wykonania gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii i efektów 
jego realizacji 
 
 

KOMUNIKATY: 

 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 
 

19.08.2024 
(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 

19.08.2024 
(poniedziałek) 

12:00 
 

MOK w Porębie – sala nr 
28 
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Komisja Gospodarki i 
Ochrony Środowiska 

20.08.2024 
(wtorek) 

08:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Komisja Rewizyjna 21.08.2024 
(środa) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Sesja Rady Miasta  26.08.2023 
(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie – sala 
konferencyjna 

 

Głos zabrał Radny Jarosław Machura, który podziękował za możliwość 

zorganizowania pikniku rodzinnego w Niwkach oraz nieodpłatne skorzystanie z 

energii elektrycznej. Radny zapytał członków Komisji Gospodarki i Ochrony 

Środowiska, dlaczego podczas przeglądu placów zabaw pominięto plac w Niwkach.   

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska Marek Wystrychowski 

odpowiedział, że poprzednio dokonano przeglądu w Niwkach. Obecnie były 

sprawdzane cztery inne place zabaw, ale w razie konieczności można przeprowadzić 

dodatkowe kontrole. 

Prezes MPWiK Tomasz Turek poinformował, że przeglądy placów zabaw są 

skrupulatnie przeprowadzane przez pracownika spółki. Dodatkowo poprosił o 

zgłaszanie miejsc wymagających prac porządkowych, które wykonuje zatrudniona w 

spółce młodzież. 

Radny Tomasz Stefan zapytał o termin otwarcia placu miejskiego. 

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran: Tężnia jest już gotowa, 

natomiast budowa placu miejskiego przedłużyła się ze względu na warunki 

atmosferyczne. Otwarcie nastąpi pod koniec sierpnia z uwagi na oczekiwanie na 

dodatkowe ławki.  

Radny Tomasz Stefan powiedział, że w mediach społecznościowych pojawiły się 

informacje na temat uszkodzeń oraz zaśmiecaniu terenu inwestycji. 

Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran odpowiedziała, że inwestycja nadal trwa, w 

przypadku jakichkolwiek uwag nie nastąpi jej odbiór, natomiast wszystkie wady będą 

podlegały gwarancji. 

Radna Jolanta Łakomska zapytała o termin zakończenia inwestycji budowy Mediateki. 

Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran odpowiedziała, nie pamięta dokładnego 

terminu, natomiast obecna firma wykonująca prace jest bardzo solidna. 
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Burmistrz  Miasta Poręba Ryszard Spyra dodał, iż opóźnienie w inwestycji nie wynika 

z zaniedbania gminy. Poprzednie firmy nie wywiązały się z umowy. 

Radny Robert Bijak podziękował w imieniu Mieszkańców za doposażenie ORLIKa w 

sprzęt sportowy.  

Przewodnicząca Rady Miasta przekazała zgłoszenie Przewodniczącej Rady Seniorów 

dotyczące zaśmiecania terenu wokół mieszkania wspieranego (tzw. hotelowiec).  

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że zna ten problem. Trwają 

procedury eksmisji osób, które nie zasługują na zajmowanie lokali w tzw. hotelowcu. 

Prezes MPWiK dodał, że administracja codziennie sprząta ten teren, sprawa została 

zgłoszona na policję. 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, czy woda w brodziku będzie chlorowana. 

Prezes MPWiK odpowiedział, że tak. 

 

8. Zamknięcie sesji 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów 

porządku obrad – zamknęła obrady II sesji Rady Miasta Poręba IX kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/53960/nagranie.htm 

 


